
Van: Geldorp, Erwin 
Verzonden: donderdag 12 juni 2014 09:46 
Aan: raadsleden@woerden.nl;; Stadhuis; IConcernzaken; IBurgemeester en wethouders 
Onderwerp: artikel 40 vragen LijstvanderDoes inzake renovatie Koepel Stadhuis 
Bijlagen: vragen does inzake renovatie koepel stadhuis.pdf 

Aan het College 

Cc Raad 

Bijgaand treft u aan schriftelijke vragen ex artikel 40 van het RvO van de fractie LijstvanderDoes inzake 
renovatie/verfraaiing van De Koepel in het Stadhuis. Conform RvO dienen de vragen binnen een termijn van 30 
dagen te worden beantwoord, te weten vóór 12 juli 2014. 

Met vriendelijke groet, 

Erwin Geldorp | raadsgriffier | Gemeente Woerden 

T M , E qeldorp,e(g)woerden,nl raadsgriffïe(a>woerden.nl 
W gemeenteraad.woerden.nl 
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Aan: College van B.W van Woerden 

Van: fractie LijstvanderDoes (Jaap van der Does) 

Betreft: vragen ex art.40 Reglement van Orde over de verbouwing en verfraaiing van de centrale 
ontmoetingsruimte in het Stadhuis (De Koepel) 

Datum: 12 juni 2014 

Inleiding 

Onlangs constateerde onze fractie dat de centrale ontmoetingsruimte van het Stadhuis (De Koepel) 
gedeeltelijk gerenoveerd is. Deze renovatie heeft dit voorjaar plaatsgevonden. Een gedeelte van 
de vloer is vernieuwd, alsmede de muren zijn van nieuwe bekleding voorzien. Ook is het 
bestaande meubilair vervangen en is ruimhartig nieuw meubilair geplaatst, zowel in het 
bargedeelte als in de gehele Koepel. Ook is in het midden van de Koepel een bijzonder 
verfraaiingselement aangebracht met zitmogelijkheden. Deze (dure) renovatie verbaast onze 
fractie bijzonder daar de discussie over de huisvesting van de organisatie regelmatig op de agenda 
staat en de mogelijkheid bestaat dat het bestaande gebouw over enkele jaren een andere 
bestemming krijgt of gesloopt wordt. 
Ons inziens was er geen enkele noodzaak tot deze renovatie en voldeed de Koepel aan de 
gebruikerswensen en was ook absoluut representatief als ontmoetingsruimte. Gelet op de eerder 
vermelde discussie over de huisvesting ontgaat ons de urgentie voor deze renovatie volkomen en 
stoort het ons dat in een tijd van bezuinigingen deze uitgaven gedaan worden. 
De fractie van LvdD vindt dit een vorm van geldverspilling en daarbij ook een verkeerd signaal 
naar de samenleving waar velen de eindjes aan elkaar moeten knopen. 

Onze fractie heeft hierbij de volgende vragen 

1. Waarom heeft deze renovatie op dit moment plaatsgevonden en is er niet gewacht tot de 
discussie over de huisvesting meer duidelijkheid brengt? 

2. Wat was de urgentie om groen licht te geven voor deze renovatie? 

3. Hoe is de besluitvorming bij deze renovatie tot stand gekomen? 

4. Wat heeft deze renovatie inclusief de aanschaf van alle meubels, tafels en zitelementen en 
ambtelijke uren gekost? 

Namens de fractie van LijstvanderDoes 
Jaap van der Does 


